

《单词百科:interiors是什么意思?interiors怎么发音?interiors的解释和用法》

英语单词interiors是什么意思?interiors怎么读?interiors怎么发音?简答网为您整理了interiors的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



interiors怎么读

interiors的读音:[in 'ti ə ri ə z]

interiors的意思

1、n.内部(interior的名词复数);里面;内地; (国家的) 内政;

interiors的相关词组

1、remote interior angle 远程内部角度

interiors的双语例句

1、 Mary Ann had made an effort at jazzing up the chilly modern interiors.

玛丽·安曾经试图改变冷冰冰的现代室内装饰，使之更活泼多彩。

2、 The interiors were disembowelled and rebuilt.

内部全拆后又重建了。

3、 I do not doubt interiors have their interiors, and exteriors have.

我不怀疑内心自有内心之真，外表也该有。

4、 Used together these colours will make your interiors glow with warmth and vitality.

这些颜色搭配使用会使你屋子里暖意融融，充满生机。

5、 Theorists specializing in stellar interiors were turning to more challenging problems.

专攻恒星内部的理论家们都想改行去搞更能引起争议的问题。

6、 Chains of saline lakes are found in places in continental interiors.

在大陆内部的某些地区发现了盐湖系列。

7、 Monthly magazine on interiors, architecture, art, fashion, entertaining and travel information.

休闲杂志,有关室内装修、艺术、时尚、娱乐和旅游等。

8、 The citizens included photographs of old school buildings , interiors, and students.

镇民们收集了旧时学校建筑、内部摆设及学生的相片。

9、 The applications of aromatic fiber in bed clothes and interiors were outlined.

介绍了芳香纤维在床上用品、室内装饰织物等方面的应用。

10、 The interiors were plastered but not painted.

内部经过粉刷但未油饰。

11、 She stared into the cave's black interiors until water formed.

她直盯着洞里黑暗的世界,洞里的冰化成了水.

12、 Fixed a number of interiors that had far too many light sources.

修正了一些建筑内部过多的光源.

13、 From the accurate theory of stellar interiors one can establish such a dependence.

根据精确的恒星内部结构理论,可以建立这种关系.

14、 High in demand for furniture, cabinets, veneer , architectural interiors and high-class joinery.

广泛采用于家具, 橱柜, 胶合板, 室内建筑装潢,及其精细木工.

15、 Main Application: building exteriors & interiors and kitchen furnishing with general quality requirements.

主要用途: 表面要求一般的建筑内外装饰、厨房设备等.

以上是简答网为您整理的interiors怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于interiors的用法、

interiors的释义、interiors的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/interiors>